
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu č. 2 

Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace 

15. října 2021 
 

Přítomno: 21 členů; 17 hlasovacích subjektů 

 

Pozn.:  

a) Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: 

PRO –– PROTI –– ZDRŽEL SE. 

b) V dokumentu se vyskytuje zkratka SP GVID = Studentský parlament Gymnázia Brno, 

Vídeňská, příspěvkové organizace 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Témata k projednání 

a. Prostor pro studenty ve třetím patře 

b. Instalace kamery u vchodu do školy 

c. Celoroční vytažení vlajky 

d. Třídění odpadu 

e. Umístění dalšího koše před školu 

f. Várnice s vodou v jídelně 

g. Messenger SP GVID 

3. Ukončení 



1. Zahájení 

Schůze byla zahájena 15. 10. 2021 ve 12:40. 

2. Témata k projednání: 

a. Prostor pro studenty ve třetím patře 

Byl vznešen návrh z učitelského sboru ohledně výklenku ve třetím patře. V tomto 

výklenku jsou nyní pouze květiny, ale jde tento prostor využít i lépe. Návrh byl 

ohledně umístění pohovek a stolečku nebo stolu a židlí na toto místo, aby měli studenti 

o přestávkách možnost trávit svůj čas i mimo učebny. Prostor by nesloužil pro 

odpočinek ve volných hodinách. 

Návrh byl schválen (17 – 0 – 0) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

b. Instalace kamery u vchodu do školy 

Návrh o namontování kamery, aby snímala prostor před školou a stojany s koly, byl 

vznešen z učitelského sboru. Kamera by mohla odstrašit potencionální krádeže kol a 

zvýšit bezpečnost před školou. 

Návrh byl schválen (17 – 0 – 0) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

c. Celoroční vytažení vlajky 

Byl vznešen návrh o vytažení české vlajky po celý rok a možné udělání školní vlajky. 

Vlajky vyvěšené na stožárech před školou by zvýšily reprezentativnost školy. 

Návrh byl schválen (12 – 1 – 4) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

d. Třídění odpadu 

Od jedné zástupkyně třídy byl vznešen návrh ohledně většího třídění odpadu ve škole. 

Jednalo by se o častější umístění košů na tříděný odpad na chodbách. 

Návrh byl schválen (17 – 0 – 0) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

e. Umístění dalšího koše před školu 

Byl vznešen návrh o zvýšení kapacity odpadkových košů před budovou školy. Tento 

pozemek nepatří škole, takže se jedná pouze o návrh, který by byl směřován přes 

vedení školy na úřad městské části Brno-střed. 

Návrh byl schválen (17 – 0 – 0) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

f. Várnice s vodou v jídelně 

Jedna zástupkyně třídy vznesla návrh o umístění várnice s vodou do jídelny. 

Momentálně jsou v jídelně dvě várnice, ve kterých se střídá typ pití. K těmto dvěma 

várnicím by se tak přidala třetí, ve které by pořád byla pouze čistá voda. 

Návrh byl schválen (13 – 1 – 3) a dále se o něm bude diskutovat s vedením 

školy. 

g. Messenger SP GVID 

Projednávala se účast a přezdívky členů ve skupině SP GVID na messengeru. 

 



3. Ukončení 

Schůze byla ukončena 15. 10. 2021 ve 13:25. 

 

 

 

V Brně dne 15. 10. 2021 

 

Zapsal: Tomáš Blažek 4.F 

 

Upravil a ověřil: předseda SP GVID Matyáš Opletal 4.F 


